



WARNING!

TRAFFIC REGULATIONS IN CAMP ČIKAT

FOR THE SAFETY OF ALL GUESTS AND VISITORS OF CAMP ČIKAT, PLEASE PAY ATTENTION TO AND FOLLOW THESE REGULATIONS ON THE USE OF VEHICLES INSIDE THE CAMP

1. *Driving/riding all motor and electric vehicles and personal transporters, whether they be cars, motorcycles, scooters, electric bicycles, etc., is allowed up to a maximum speed of 5km/h*
2. *CHILDREN UNDER THE AGE OF 14 ARE NOT ALLOWED TO RIDE ANY ELECTRIC VEHICLES AND PERSONAL TRANSPORTERS IN THE CAMP, while children above the age of 15 must have a license for driving a moped.*
3. *All riders under the age of 14 MUST wear a protective helmet on their head, regardless of whether they're riding a bicycle or scooter, with or without electric drive.*
4. *Riding electric and motorized personal transporters on the promenade (asphalted road by the sea) is FORBIDDEN*
5. *The rider or owner must not leave the personal transporter unsupervised in areas intended for vehicular and foot traffic*
6. *If camp guests and their visitors don't comply with these regulations, they will be denied stay in the camp.*



UPOZORENJE!

PRAVILNIK O PROMETU U KAMPU ČIKAT

ZBOG SIGURNOSTI SVIH GOSTIJU I POSJETIOCA KAMPA ČIKAT MOLIMO DA OBRATITE PAŽNJU I PRIDRŽAVATE SE PRAVILNIKA O KORIŠTENJU VOZILA UNUTAR KAMPA

1. *Dozvoljena je vožnja svim motornim i električnim vozilima te osobnim prijevoznim sredstvima bilo da se radi o automobilima, motorima, romobilima, električnim biciklima sl., do najviše 5km/h*
2. *DJECI MLAĐOJ OD 14 GODINA ZABRANJENA JE VOŽNJA BILO KAKVIM ELEKTRIČNIM VOZILIMA I OSOBNIM PRIJEVOZNIM SREDSTVIMA PO KAMPU, dok djeca starija od 15 godina moraju imati vozačku dozvolu za moped.*
3. *Zaštitnu kacigu za vrijeme vožnje na glavi MORAJU nositi svi vozači bilo da se radi o biciklima ili romobilima sa ili bez električnog pogona.*
4. *ZABRANJUJE SE vožnja osobnim prijevoznim sredstvima na električni i motorni pogon po šetnici*
5. *Vozač odnosno vlasnik vozila ne smije ostaviti osobno prijevozno sredstvo bez nadzora na prometnim površinama za kretanje vozila i pješaka*
6. *Ukoliko se gosti kampa i njegovi posjetioči ne budu pridržavali ovog Pravilnika bit će im uskraćen boravak u kampu*



WARNUNG!

VERKEHRSORDNUNG IM CAMP ČIKAT

ZUR SICHERHEIT ALLER GÄSTE UND BESUCHER DES CAMPS ČIKAT BEACHTEN UND BEFOLGEN SIE BITTE DIE VORSCHRIFTEN FÜR DIE NUTZUNG VON FAHRZEUGEN INNERHALB DES CAMPS

1. *Das Fahren mit allen Kraftfahrzeugen, Elektrofahrzeugen und persönlichen Fortbewegungsmitteln, seien es Autos, Motorräder, Tretroller, Elektrofahrräder oder ähnliches, ist bis zu einer Höchstgeschwindigkeit von 5 km/h gestattet.*
2. *KINDERN UNTER 14 JAHREN IST DAS FÜHREN VON IRGENDWELCHEN ELEKTRO- UND PRIVATFAHRZEUGEN IM CAMP VERBOTEN, während die Kinder über 15 Jahren einen Mopedführerschein besitzen müssen.*
3. *Ein Schutzhelm MUSS von allen Fahrern getragen werden, unabhängig davon, ob sie Fahrräder oder Tretroller mit oder ohne Elektroantrieb fahren*
4. *Es ist VERBOTEN, elektrische und motorisierte Privatfahrzeuge auf der Promenade (eine asphaltierte Straße am Meer entlang) zu fahren.*
5. *Der Fahrer oder der Eigentümer des Fahrzeugs darf das persönliche Transportmittel nicht unbeaufsichtigt auf Verkehrsflächen für den Verkehr von Fahrzeugen und Fußgängern zurücklassen.*
6. *Sollten die Gäste des Camps und dessen Besucher diese Ordnung nicht einhalten, wird ihnen der Aufenthalt im Camp verweigert.*

